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Объектом данной исследовательской работы является процесс развития 

высшего образования в Республике Беларусь. Предмет работы – особенности 

развития высшего образования путём его цифровизации. Цель данной работы 

состоит в изучение особенностей и путей развития процесса цифровизации 

высшего образования. В данной работе дано определение понятию 

«цифровизация». Были описаны цифровые технологии и платформы высшего 

образования. Рассмотренны условия обеспечения цифровой безопасности 

образовательного процесса. Изучена цифровая культура в образовательном 

процессе, а также рассмотрены этапы и пути становления высшего 

образования в РБ. 
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The object of this research work is the process of development of higher 

education in the Republic of Belarus. The subject of the work is the peculiarities of 

the development of higher education through its digitalization. The purpose of this 

work is to study the features and ways of developing the process of digitalization of 

higher education. In this paper, the definition of the concept of "digitalization" is 

given. Digital technologies and higher education platforms were described. The 

conditions for ensuring the digital security of the educational process are considered. 

The digital culture in the educational process is studied, as well as the stages and 

ways of formation of higher education in the Republic of Belarus are considered. 


